
 

 

Αθήνα, 25 Σεπτεμβρίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

προς τον κ. Υπουργό Υγείας 

 

ΘΕΜΑ: «Αναγκαία η επανεξέταση του αριθμού ειδικών ιατρών που περιλαμβάνονται 

στην προκήρυξη με αρ. πρωτ. Γ4α/ΓΠ 54849/21-9-2020 (ΑΔΑ: 6ΩΕ0465ΦΥΟ-Σ6Λ), για 

το Γ.Ν Βόλου» 

 

Με την έκδοση της με αρ. πρωτ. Γ4α/ΓΠ 54849/21-9-2020 (ΑΔΑ: 6ΩΕ0465ΦΥΟ-Σ6Λ) 

απόφασης του Υπουργείου Υγείας, με θέμα «Προκήρυξη θέσεων ειδικευμένων ιατρών του 

κλάδου ΕΣΥ» παρατηρούμε πως για το Γ.Ν Βόλου, η 5η ΥΠΕ Θεσσαλίας & Στερεάς Ελλάδας 

έχει προβλέψει την πρόσληψη μόλις δύο ιατρών, από σαράντα που θα προσληφθούν 

συνολικά. 

Σε σύγκριση με τα άλλα νοσοκομεία αρμοδιότητας της 5ης ΥΠΕ, με βάση τα στοιχεία 

επισκεψιμότητας, τον πληθυσμό της Μαγνησίας αλλά και τις σοβαρές ελλείψεις σε ιατρικό 

προσωπικό του Γ.Ν Βόλου, είναι ξεκάθαρο πώς η στελέχωση με μόλις δύο επιπλέον ιατρούς 

δεν επαρκεί να καλύψει τις ανάγκες του Νοσοκομείου. Επίσης, ξεκάθαρο είναι ότι δεν υπάρχει 

κανένα σοβαρό σχέδιο ενίσχυσης που θα επιτρέψει την ορθή λειτουργία του. 

 

Επειδή το Γ.Ν Βόλου έχει μεγάλα κενά σε ιατρικό προσωπικό. 

 

Επειδή η κοινωνία της Μαγνησίας ζητάει ένα νοσοκομείο σύγχρονο και λειτουργικό που θα 

καλύπτει τις ανάγκες του. 

 

Επειδή η κυβέρνηση οφείλει να διασφαλίζει την δημόσια και δωρεάν υγεία για όλους τους 

πολίτες. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

10066

Ημερομ. Κατάθεσης:

25/9/2020



 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

1. Θα επανεξετάσει την προκήρυξη που εκδόθηκε στις 21-9-2020 ως προς τον αριθμό 

ιατρών που προβλέπονται για το Γ.Ν Βόλου;  

2. Υπάρχει σχέδιο αύξησης των θέσεων σε αυτή την προκήρυξη ή σε νέα, των ειδικών 

ιατρών για το Γ.Ν Βόλου; 

3. Ποια ήταν τα κριτήρια με τα οποία αποφασίστηκε η πρόσληψη μόλις δύο ειδικών 

ιατρών στο Γ.Ν Βόλου, σε σύγκριση με τα υπόλοιπα νοσοκομεία αρμοδιότητας της 

5ης ΥΠΕ Θεσσαλίας & Στερεάς Ελλάδας; 

 

 

Η ερωτώσα Βουλευτής 

 

Παπανάτσιου Αικατερίνη 

 




